
BAN INFORMATIU 
 
A causa de manifestacions, comentaris, inquietuds i consultes que ens han 
arribat referents a l’activitat musical del bars del municipi, vull fer saber el 
següent: 
 
 
1. L’Ajuntament ha mantingut sempre una posició de consens, intentant satisfer 
totes les parts: bars, clients i veïnats. Durant aquests tres darrers anys s’han 
mantingut reunions amb els responsables dels comerços, com també amb els 
veïnats afectats que ens han fet arribar el seu malestar. La posició municipal ha 
estat, en tot moment, la d’intentar calmar i ser un element mediador per arribar 
a acords que acontentassin totes les parts. 
 
2. L’activitat dels bars i restaurants de fer música a l’exterior no compta amb 
cap llicència i/o permís municipal ni d’altra administració, bàsicament perquè no 
es compleixen els requisits per obtenir-la. 
 
3. L’Ajuntament no és que a partir d’ara prohibeixi res, ja que mai ho ha 
autoritzat. El que ha fet ha estat, davant la impossibilitat de seguir sent 
l’element mediador i de consens, per causa de la ruptura de la pau social i per 
evitar mals majors, avisar que a partir d’ara no es permetran aquest tipus 
d’activitat a l’exterior. 
 
4. Seguint amb la línia de consens i mediadora, es va fer saber al negocis que, 
mentre no es rebessin denúncies, l’Ajuntament no posaria impediments perquè 
l’activitat musical es fes a l’interior dels locals amb les mateixes condicions que 
s’estava fent fins ara a l’exterior (horaris, volum de la música...).  
 
5. A la reunió mantinguda amb els restauradors, l’Ajuntament va adquirir el 
compromís d’elaborar una nova ordenança de renous amb la intenció de donar 
cobertura legal a activitats en època d’estiu, avantatjosa per a totes les parts i 
salvaguardant els drets de la resta de la ciutadania. Ja ens hi hem posat 
perquè l’entrada en vigor sigui possible a l’estiu de 2015 
 
6. L’Ajuntament té la responsabilitat de vetllar pels drets fonamentals de les 
persones i defensar els interessos de tots i totes, de les majories, però també 
de les minories perjudicades. La posició de l’Ajuntament no ha estat en cap cas 
restrictiva, prohibitiva ni sancionadora. 
  
 
Rest a la vostra disposició per a qualsevol dubte i/o aclariment. 
 
Puigpunyent, 5 d’agost de 2014 
 
Biel Ferrà. Batle 
 


